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Kære politikere 
 
Jeg henvender mig til jer fordi I snart skal forhandle om genåbningens fase 4 bl.a. spillesteder og 
natklubber. 
 
Jeg synes det er meget vigtigt at I skelner kraftigt mellem spillesteder og natklubber. Den vigtigste 
årsag til man besøger et spillested er lysten til at høre musik, og man bevæger sig ikke så meget 
rundt som folk gør  på en natklub. Derfor mener jeg det er vigtigt at man i genåbningen ikke sætter 
spillesteder og natklubber i samme bås, men lader spillesteder åbne før. 
 
Der har sommeren igennem været en del udendørs koncerter for siddende publikum max 500 
personer. Jeg har haft fornøjelsen at deltage i flere af dem. Musikbranchen tager de afstukne 
retningslinjer meget seriøst, og ditto publikum. Jeg følte mig meget tryg. Faktisk mere tryg end 
andre kultursteder  (feks akvarium) i Danmark, som også blev besøgt i løbet af sommeren.  
  
Så derfor kære politikere. Vis lidt tillid til den hårdt prøvede musikbranche, og lav nogle fornuftige 
prioteringer. 
 
En anden kommentar/forslag til indsatsen mod Covid19. Det var godt Mette Frederiksen kom på 
banen og pointerede vigtigheden af at holde afstand og have god håndhygiejne. Det er også godt 
at lokalpolitikerne er på banen de steder hvor smittetallet stiger mest. Må jeg forslå at 
lokalpolitikere kommer mere på banen i alle kommuner. Jeg var ude for følgende bemærkning 
sommerferien: "Her i området har vi ikke corona, så vi kan godt give håndtryk". Også de steder er 
det vigtigt stadig at have fokus. 
 
Med venlig hilsen 
  
Anne Holm 
Lysholmsvej 9, Roskilde 
Mobil 41422825 
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